

Bestyrelsesmøde afholdt torsdag d. 16. januar hos Astrid

Deltagere: Astrid, Charlotte, Lars, Steffen, Peter og Helle

1. <u>Valg af ordstyrer og referent</u> Astrid var ordstyrer og Helle referent.
2. <u>Økonomi v. Steffen</u> OK
3. <u>Orientering om forårsturnering med Skovlunde Bridgeklub v. Helle</u>
4. <u>Planlægning og fordeling af opgaver til forårsturneringen</u> Opdateret opgaveliste blev lavet (se denne)
5. <u>Manglende spillere i e-rækken</u> Ingen løsning pt. Hvis der ikke kommer en løsning, så må E-rækken spille partturnering. Astrid gør opmærksom på problemstillingen ved næste klubaften.
6. <u>Medlemsundersøgelsen</u> Positiv interesse. Astrid laver udkast, som vi alle kommenterer. Nogen diskussion om muligheden for at lave undersøgelsen elektronisk. Peter B tilbød at taste data ind. Nogle af de tidligere spørgsmål udgår. Nye spørgsmål er: <ul style="list-style-type: none">- Rækketilhørsforhold- Navn- Hvad er det vigtigste for dig på en klubaften? (sociale, at vinde, at blive bedre, god stemning ved bordet, at nå hjem inden det bliver for sent)- Ville du være interesseret i at vi sluttede lidt tidligere, ex. 22.45 og derfor spillede et mindre antal spil?
7. <u>Gennemgang af to-do-listen</u> https://www.dropbox.com/home/Bestyrelsen/Referater?preview=Bestyrelsens+to-do.xlsx
8. <u>Orientering om diskussion i spille udvalg om justering af resultat ved brug af substitutter v. Helle</u>
9. <u>Andet</u> <ul style="list-style-type: none">- Lars undersøger klubregler og fjernelse af tilskud.- Charlotte og Steffen (evt. sammen med Peter) tager en lagerstatus dag, og ved samme lejlighed checker de lager for meldingskort, og udskifter om muligt de dårlige/evt. flytter rundt på meldekasserne så vi bruger de bedste meldingskort. Charlotte indkøber numre til kortmapperne, så de kan sættes på også.- Steffen taler med Mathias om han er den, der er ansvarlig for check af spillekort og udskiftning af gamle slidte + restlager af nye kort.- Steffen får detaljer fra Hanne Nielsen om ansøgning om nye bridgemates.- Helle sætter processen i gang med medlemmer til næste sæson
10. <u>Næste mødedato</u> Torsdag d. 2 april hos Steffen. Ved dette møde planlægges GF, bl.a. i forhold til:

- Steffen har lavet budget til næste sæson
- Astrid har lavet ændringsforslag ref. klubregler ref. ad hoc forslag på GF, der ændrer klubbens økonomi.
- Almindelige enighed om at vi bør lave et strategimøde inden sommer

Vi takker Astrid for god forplejning og masser af plads!